

我們的投資總監林少陽最近接受多個媒體訪問，歡迎登入以下連結重溫：

Our CIO Vincent Lam was recently interviewed by a number of media. Following are the links for audience to review:

7-9-2021 :

劉羽葳《葳言大意》訪問(上半集) — 暢談在千變萬化的市場環境下如何操作，並淺評科技、醫護及 ESG 股份。

Interview with Paulina Lau (1 of part 2) on how to operate portfolios in times of market changes as well as commentaries on tech, pharmaceutical and ESG-related stocks.

<https://www.youtube.com/watch?v=pxsxWA6WBAs>

7-9-2021 :

劉羽葳《葳言大意》訪問(下半集) — 分析半導體股、醫護股及虛擬貨幣產品，並淺談五大持股。

Interview with Paulina Lau (2 of part 2) on semi-conductor manufacturers, pharmaceutical companies, cryptocurrency products and top five holdings.

<https://www.youtube.com/watch?v=m0yiwCVyf5U>

4-9-2021

《致富解碼》專訪(上半集) — 中國國策、中美角力如何影響企業價值及港股價值？

Interview with WealthHub (1 of part 2) on China policies and how Sino-US confrontations affect the valuations of corporations and Hong Kong listed stocks.

<https://www.youtube.com/watch?v=LSWI9YOzGUM>

《致富解碼》專訪(下半集) — 暢談如何就經濟環境及行業趨勢進行宏觀分析，並分享 ESG 與電動車等帶來之機遇與挑戰。

Interview with WealthHub (2 of part 2) on how to analyze the macro environment and industry trends from a macro perspective and on the opportunities as well as challenges brought by ESG and electric vehicles.

<https://youtu.be/aZmmXISe76A>